



مراس التنفيذ للمقاولات
MERAS IMPT. CONSTRUCTIONS



ABOUT THE COMPANY

من نحن

مؤسسة مراس التنفيذ للمقاولات العامة هي مؤسسة رائدة في مجال المقاولات العامة تعمل في السوق السعودي منذ أكثر من ١٠ سنوات من التميز كما لدينا العديد من الأعمال المميزة.

على مدار هذه السنوات تضع المؤسسة هدفا واضحا نصب أعينها وهو إنشاء كيان مؤسسي فريد من نوعه متوافق مع المعايير العالمية لتحقيق نقلة نوعية عالية في مجال المقاولات حيث نعمل على خلق أفكار غير تقليدية وتنفيذ مشروعات مميزة بمعنى الكلمة ونوجه كل طاقاتنا وخبراتنا نحو إرضاء العملاء حتى نكون الخيار الأول لديهم.



مراس التنفيذ للمقاولات
MERAS IMPT. CONSTRUCTIONS

Who are we

Maras Implementation Foundation for General Contracting is a leading institution in the field of public contracting operating in the Saudi market for more than 10 years of excellence as we have many distinctive works.

Over the course of these years, the institution sets a clear goal in mind: to create a unique institutional entity compliant with international standards to achieve a high quality shift in the field of contracting. We work to create non-traditional ideas and implement distinctive projects in a sense and direct all our energies and expertise towards satisfying customers so that we are the first choice he has.

www.merasconst.com





رؤيتنا

أن نكون من المؤسسات التي تتبنى أحدث التوجهات العالمية والأساليب المبتكرة من أجل تنفيذ المشاريع المميزة.

Our Vision

To be one of the institutions that adopts the latest global trends and innovative methods for the implementation of distinctive projects.



هدفنا

تالارتقاء بجودة وكفاءة كافة أعمالنا والجمع بين سرعة التنفيذ وتحقيق الجودة ، وتسعى مارس التنفيذ دوماً توفير تدريبات مستمرة لتحسين قدرات كوادرها في فريق العمل لضمان أعلى جودة خدماتها وتنفيذها باحترافية ..

Our Goal

To improve the quality and efficiency of all our business and to combine the speed of implementation with the achievement of quality. March Implementation always seeks to provide continuous training to improve the capabilities of its staff to ensure the highest quality of its services and to implement them professionally.

OUR SERVICE

خدماتنا

• تركيبات الغاز الطبيعي

• تشمل خدمات مؤسسة مراس التنفيذ تركيب شبكات الغاز الطبيعي في المباني السكنية والتجارية والصناعية، بما في ذلك التصميم والتوريد والتركيب والصيانة.

• تتميز مؤسسة مراس التنفيذ بفريق عمل مؤهل وذو خبرة عالية في تركيب الغاز الطبيعي، حيث يتم تدريب الفريق على أحدث التقنيات والمعايير العالمية في هذا المجال.

• تستخدم مؤسسة مراس التنفيذ أحدث الأدوات والمعدات في تركيب الغاز الطبيعي، مما يضمن جودة الخدمة وسلامة العملاء.



www.merasconst.com



OUR SERVICE

Our services

Natural Gas Fittings

Maras Implementation's services include the installation of natural gas networks in residential, commercial and industrial buildings, including design, supply, installation and maintenance.

Maras Implementation has a highly qualified and experienced team in the installation of natural gas. The team is trained in the latest technologies and international standards in this field.

Maras Implementation uses the latest tools and equipment in the installation of natural gas, ensuring the quality of service and the safety of customers.

www.merasconst.com



اعمال صيانة و تركيب التكييفات

من الخدمات التي تقدمها مؤسسة مراس أعمال الصيانة وتركيب التكييفات تشمل التصليح والصيانة الدورية للأجهزة، وتنظيف الفلاتر والمكثفات والمبخرات.

تستخدم مؤسسة مراس قطع غيار أصلية ومواد عالية الجودة في صيانة وتركيب التكييفات، مما يضمن عمر أطول للأجهزة وأفضل أداء.

توفر مؤسسة مراس خدمات التركيب لأنواع مختلفة من التكييفات بما في ذلك الأجهزة المنزلية والتجارية والصناعية، بالإضافة إلى نظام التحكم في درجة الحرارة المركزي.

تقدم مؤسسة مراس خدمات التصميم الهندسي لأنظمة التكييف المركزي للمباني الجديدة، مما يساعد في توفير استهلاك الطاقة وتحسين كفاءة الأجهزة.

Maintenance and installation of adaptations

Services provided by Maras include maintenance and installation of adaptations, including repairs and periodic maintenance of devices, cleaning of filters, condensers and evaporators.

Maras Foundation uses original spare parts and high quality materials in the maintenance and installation of adaptations, ensuring longer lifespan of devices and better performance.

Maras provides installation services for various types of adaptations including household, commercial and industrial appliances, as well as central temperature control system.

Meras provides engineering design services for the central air conditioning systems of new buildings, helping save energy consumption and improve hardware efficiency.



اعمال التشطيبات

تقدم مؤسسة مراس خدمات تشطيبات داخلية وخارجية للمباني السكنية والتجارية والصناعية، وتشمل هذه الخدمات التصميم الداخلي والخارجي والدهانات والأرضيات والأسقف والحوائط الجبسية والتمديدات الكهربائية والسباكة والزجاج والألمنيوم.

تعتمد مؤسسة مراس على استخدام مواد ذات جودة عالية وتحديث أساليب العمل لتلبية احتياجات العملاء وتقديم حلول مبتكرة وموفرة للوقت والمال.

تتميز مؤسسة مراس بتعاملها مع جميع عملائها بصدق ومصداقية وتلتزم بتحقيق أهدافها بالوفاء بالتزاماتها تجاه العملاء وتقديم الخدمات المتميزة والموثوقة.

Finishing Works

Marras offers indoor and outdoor finishing services for residential, commercial and industrial buildings. These services include interior and exterior design, paints, floors, ceilings, brass walls, electrical extensions, plumbing, glass and aluminum.

Maras relies on the use of high quality materials and modernization of business methods to meet customers' needs and provide innovative, time-saving and money-saving solutions.

Maras is distinguished by its genuine and credible engagement with all its customers and is committed to achieving its goals by fulfilling its obligations to customers and providing outstanding and reliable services.



CONTACT US



+009660592886353



info@merasconst.com

www.merasconst.com

سابقة اعمالنا

Precedent of Our Business

Factories - المصانع



Villas - الفيلا



Hotels - الفنادق



Restaurants - المطاعم



Hospitals - المستشفيات



www.merasconst.com

